
 
 
Coordinadora General del Consell d’Estudiants de la UPF 

Acta 3-2022/2023 

 

Lloc: Barcelona, Universitat Pompeu Fabra, Campus Universitari del Mar. 

Data: 2023/02/09 

Hora d’inici: 17:35h 

Hora de finalització: 19:26h 

 

Assistència 

 

Assisteixen els següents espais oberts tal com consta en l’acta d’assistència: 

 

Espai Obert del CEUPF MAR 

Joan Soriano Guardia, també assisteix com a membre del Secretariat Tècnic. 

Álvaro Martín López 

 

Espai Obert de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge 

Blana Belío Boquera 

 

Espai Obert de la Facultat d’Humanitats 

Martina Roig Puigdevall 

Nàdia Peña i Sastre 

Jaume Mitjans Clua 

 

Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials 

Andreu García Basco 

Clàudia Bruno (telemàticament) 
 

Espai Obert de l’Escola de Doctorat 

César J. Enríquez Rodríguez, també assisteix com a membre del Secretariat Tècnic. 

 

Espai Obert de la Facultat de Comunicació 

Joan Parareda (telemàticament) 

 

Espai Obert de la Facultat de Dret 

Martiño Neira Cervera (telemàticament) 

David Paredes (telemàticament) 

 

Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa 

Joaquim Arroyos (telemàticament) 

Mìriam Elkassem (telemàticament) 

 

També assisteixen: 

Marc Velasco García, Representant de les Associacions al CEUPF. 

Josep Vila i Bestard, Estudiant en Pràctiques del CEUPF. 

 

 

Orde del dia 

1. Benvinguda a càrrec del secretariat tècnic i aprovació de l'acta anterior. 

2. Informacions vàries del secretariat tècnic. 



 
 

3. Càrrecs a ocupar per representants enviats pel CEUPF a comissions o òrgans/consells 

diversos. 

4. Modificació del sistema de reunió de la Coordinadora General. 

5. Ampliació del càrrec de síndic general. 

6. Proposta de transparència per a la web del ceupf. 

7. Pressupostos 2023. 

8. Reglament CEUPF. 

9. Convocatòria d'espais oberts. 

10. Torn obert de paraula. 

 

 

Descripció de la sessió 

 

 

1. Benvinguda a càrrec del secretariat tècnic i aprovació de l'acta anterior. 

Un cop constat el quòrum necessari per iniciar la sessió el Secretari Tècnic (ST) dona la 

benvinguda als assistents i jo; Joan Soriano, em presento com a nou Secretari. 

S’aprova per assentiment l’acta de la coordinadora celebrada els dies 29 i 30 de novembre. 

 

2. Informacions vàries del secretariat tècnic. 

El ST explica que hi ha moltes vacants de representació estudiantil sense cobrir. 

Na Martina Roig de l’Espai Obert (EO) de la Facultat d’Humanitats pregunta perquè no constaven 

quins eren aquests càrrecs a l’ordre del dia, el ST respon que no se sabien, s’han anat ampliant 

durant la setmana i des del ST els últims dies ha fet una feina ingent per a recopilar-los tots. 

També pregunta perquè no es va fer una reunió de la Coordinadora General (CG) al gener i es 

respon que no hi ha obligació de fer reunions mensuals sinó trimestrals. 

El ST explica quina és la normativa de participació de la UPF per poder fer el reconeixement de 

crèdits com a membres del Secretariat Tècnic i la Coordinadora General. També explica que tots 

els representants a la CG s’han de reunir amb els delegats de la seva facultat per preparar les 

reunions. 

El ST proposa crear una comissió per a realitzar una fiscalització dels representants del CEUPF 

a comissions i òrgans universitaris i suprauniversitàris.  

Jo, Secretari, proposo enviar per consens als representants únics sense necessitat d’aprovació. 

En Martiño Neira de l’EO de la Facultat de dret proposa interpretar el reglament per a poder 

enviar representants sense passar pels Espais Oberts. 

El ST respon que els serveis jurídics de la universitat han donat la raó a la interpretació del 

reglament que indica que no es pot votar a la CG sense passar per EEOO. 

El ST proposa obrir una convocatòria i que si hi ha candidats únics enviar-los directament sense 

necessitat de passar per EEOO i CG, les cartes de motivació es faran publiques i s’informaran als 

membres de la CG. S’acorda per assentiment. 

Martiño Neira de dret proposa aprovar els candidats per CG provisionalment i després validar-los 

per EO. ST respon que un cop ja es va portar aquesta proposta als EO i aquests van votar en contra 

i proposa tornar-ho a portar als EO. 

 

3. Càrrecs a ocupar per representants enviats pel CEUPF a comissions o 

òrgans/consells diversos. 

En César J. Enríquez, membre del ST i Sindic General del CEUPF explica que unes de les vacants 

que cal cobrir són les del CIC i el CEUCAT, proposa fusionar aquests dos càrrecs donat que el 

CEUCAT és una comissió del CIC.  



 
 
Explica que no hi ha posicionament del CEUPF respecte el tancament del CEUCAT i que per 

tenir-lo cal que els EEOO es reuneixin. També explica que el representant al CAMU no l’ha 

d’escollir el CEUPF. També que el CREUP ens ha contactat per proposar-nos que en formem part 

d’aquest òrgan suprauniversitari i pagar un quota de 100 euros.  

Jo proposo que escoltem als representats del CREUP i després valorem però que anem atrapats 

amb el temps. 

S’explica que aquest any hi haurà una despesa extra que estava pressupostada per l’any passat 

però no es va poder executar corresponent a les associacions. 

En Martiño Neira pregunta per què no es van executar els acords pressupostaris presos a la CG 

del novembre, s’explica que per a poder-los comptabilitzar s’havien d’executar i no donava temps. 

Na Martina Roig proposa que cada cop que el Síndic entra a una comissió ho comuniqui per 

WhatsApp. El síndic diu que ho farà i comunica in situ les convocatòries fetes en les últimes les 

24 hores. 

César J. Enríquez explica el funcionament de la Comissió d’Estudiants i tots els càrrecs que s’han 

de nomenar per aquesta. Proposa urna electrònica per fer aquestes nominacions. 

 

4. Modificació del sistema de reunió de la Coordinadora General. 

El ST proposa que es vol modifiqui i fer-ho com a la junta de delegats de biologia humana i 

medicina, on el grup de WhatsApp s’utilitza com a espai de debat telemàtic i asincrònic. Es 

defensa l’eficiència del sistema, per exemple, per poder convocar espais oberts.  

Unes altres propostes són formalitzar les reunions híbrides, presencials i en línia, i rotar les 

reunions de la CG pels tres campus universitaris de la UPF.  

En Martiño Neira creu que podria ser una bona idea realitzar reunions per WhatsApp però que 

això no substitueixi les reunions com a mínim un cop al trimestre. 

S’acorda per consens poder tenir reunions urgents i poc profundes reunint-se per WhatsApp, i la 

rotació per campus.  

 

5. Ampliació del càrrec de síndic general. 

El Síndic General proposa que el càrrec s’ampliï per saturació de feina i per poder tenir persones 

més afins temàticament a les funcions de les vacants de representació estudiantil. 

Proposa portar als espais oberts la proposta d’ampliar el càrrec o nomenar una persona suplent. 

Na Martina Roig pregunta si realment és necessari tenir més d’una persona per cobrir vacants 

temporals. El Síndic General respon que té sentit tenir afinitat temàtica. Na Martina Roig respon 

que això tindria sentit si fos una proposa definitiva. 

S’aprova per consens aplicar un sistema de dos suplents. 

El síndic proposa demanar consentiment perquè el CEUPF pugui comunicar-se amb els 

representants. S’aprova per consens. 

 

6. Proposta de transparència per a la web del ceupf. 

En César J. Enríquez fa la proposta d’ús intern de publicar les cartes de motivació enviades al 

CEUPF amb el consentiment dels autors, poder incloure un petita biografia a la web dels membres 

de la CG, publicar tots els nomenaments fets pel CEUPF amb un sistema similar al proposat pels 

membres de la CG i publicar el pressupost del Consell d’Estudiants.  

S’acorden per consens aquestes propostes relatives a la transparència. 

 

7. Pressupostos 2023. 

Son 5000 euros com cada any però se li han de restar 326 euros corresponents a la partida 

comentada anteriorment. 

El Síndic General proposa dividir el pressupost entre 10 corresponent als 9 EEOO + la Comissió 

d’Associacions. També proposa canviar el sistema de votació per que cada EO pugui votar per 



 
 
preferència i establir un sistema de preferències les propostes del qual es puguin anar cobrint fins 

gastar la totalitat del pressupost. Cada EO podria establir que les persones d’aquest votessin 

telemàticament. 

En Martiño Neira de Dret mostra el desacord amb la proposta per no incentivar el consens ni la 

participació als EEOO i proposa fer un torneig d’Uno. 

ST proposa obrir la possibilitat de fer propostes a tots els estudiants. I respon que el sistema de 

votació no substituiria els EEOO, en aquests hi hauria el debat però es votaria en urna electrònica.  

La representant present de l’EO de la Facultat de Traducció recorda la poca participació als 

EEOO. 

En Martiño Neira demana com es farà arribar a tots els estudiants la proposta i es respon que pels 

canals habituals de difusió del CEUPF. 

En Martiño explica que no hi ha unanimitat en aquest afer i per tant no es pot aprovar la proposta. 

i proposa fer el disseny dels pressupostos a la CG encara que sigui per WhatsApp.  

S’acorda per consens debatre per WhatsApp el disseny dels pressupostos del 2023 i en no haver 

consens en la proposta de pressupostos feta es rebaixarà a EEOO. 

 

8. Reglament CEUPF. 

El ST comunica que no entrarà en vigor per l’informe negatiu dels serveis jurídics de la UPF.  

 

9. Convocatòria d'espais oberts. 

En César J. Enríquez, representant del EO de l’Escola de Doctorat, proposa fer que els EEOO es 

puguin autogestionar per a decidir quin dia i en quin format es reuneixen dins d’un marge entre 

les dues setmanes que van entre el 6 i el 17 de març. S’aprova per consens aquesta proposta. 

 

10. Torn obert de paraula 

Na Nàdia Peña, representant de l’EO de la Facultat d’Humanitats pregunta el nombre de persones 

del ST i si es viable tenir un d’aquests membres d’Erasmus. El ST respon que el reglament no 

obliga a que els membres del ST estiguin a la Universitat, només ha d’estar matriculat, i que en 

Jordi Solsona segueix participant de les reunions i decisions del ST. 

 

 

Acords 

1. S’acorda per consens obrir el procés de convocatòria per a cobrir les vacants de 

representació estudiantil i en cas que només es pressentin menys candidats que llocs a 

cobrir nomenar-los automàticament sense necessitat de passar per Espais Oberts ni una 

nova Coordinadora General. 

 

2. S’acorda per assentiment escoltar la proposta del CREUP per a formar part de 

l’organització. No es pren cap acord respecte l’entrada a l’òrgan suprauniversitari.  

 

3. S’acorda per consens que la Coordinadora General es pugui reunir per qüestions urgents 

de manera telemàtica i asincrònica a través del grup de WhatsApp. 

 

4. S’acorda per consens que les reunions de la Coordinadora General es facin de manera 

rotatòria en el diferents campus en format híbrid telemàtic-presencial. 

 

5. S’acorda per consens proposar a Espais Oberts ampliar la figura del Síndic General amb 

dues persones més a través del sistema de suplència. 

 



 
 

6. S’aprova demanar el consentiment als representants estudiantils nomenats pel CEUPF 

per tal que autoritzin a rebre comunicació del CEUPF. 

 

7. S’aprova per consens la proposta de transparència feta pel Secretariat Tècnic que permet 

publicar a la pàgina web amb consentiment les cartes de motivació dels representants 

estudiantils, els pressupostos del CEUPF i les comissions i òrgans de la UPF a la que 

s’han enviat representants i quins son aquests amb una carta de motivació. 

 

8. S’acorda seguir debatent l’afer dels pressupostos a través del grup de WhatsApp de la CG 

per tal de fer el disseny d’aquests i portar-los a Espais Oberts. 

 

9. S’acorda per consens convocar Espais Oberts entre el 6 i el 17 de març, i que cada Espai 

Obert pugui decidir l’horari i la forma d’aquest. 

 

 

Exhaurits tots els punts de l’ordre del dia de la present sessió de la Coordinadora General de 

dia nou de febrer de 2023 es dona per finita aquesta reunió a dos quarts i cinc de vuit de la 

tarda el contingut de la qual queda recollit en aquest acta de cinc pàgines la qual signo a 

continuació. 

 

 

 

 

 

Joan Soriano Guardia,  

Secretari del CEUPF      En Barcelona, a data de la signatura electrònica 
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